
 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 

Betreft: vuurwerkbeleid 

Via de agendacommissie is het onderwerp vuurwerkbeleid in Barendrecht geagendeerd voor 

de vergadering van de Commissie Samenleving op 10 december 2019. De tijd die na deze 

vergadering nog rest tot de jaarwisseling 2019/2020 is erg kort om eventueel nog 

(aanvullende) maatregelen te kunnen nemen. Daarom leg ik namens de fractie van 

SGP/ChristenUnie al de volgende vragen aan u voor met het verzoek deze binnen de 

daarvoor aangegeven termijn te beantwoorden. 

1. Welke zones in Barendrecht worden de komende jaarwisseling aangemerkt als 

vuurwerkvrije zones. Kan het aantal zones worden uitgebreid? 

2. Op welke manier gaat u de inwoeners van Barendrecht over de vuurwerkvrije zones 

informeren, de herkenbaarheid van de aangewezen vuurwerkvrije zones verbeteren 

en zorgen voor een betere, duidelijke en consequente handhaving? 

3. Zijn er (wettelijke) mogelijkheden om inwoners van een straat zelf te laten bepalen 

dat hun straat vuurwerkvrij is en op naleving daartoe zelf te laten toezien? Zo ja, op 

welke wijze gaat u de inwoners van Barendrecht daar over informeren? 

4. Hoe gaat u de handhaving van de tijden waarbinnen vuurwerk mag worden 

afgestoken in Barendrecht beter, duidelijker en consequenter maken? 

Uw antwoorden op deze vragen ziet de fractie van SGP/ChristenUnie met belangstelling 

tegemoet. 

 

24 oktober 2019 

Namens de fractie van SGP/ChristenUnie, 

 

Martijn van Meppelen Scheppink 

 


